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ZAPISNIK 
 

14. seje Upravnega odbora in Poveljstva, 

ki je bila 31. 5. 2017 ob 19. uri v prostorih PGD Kebelj  
 
Prisotni: Lavra Slatenšek, Marko Drozg, Mirko Slatenšek, Davorin Vošinek, Vlado Berdnik, 

Jože Brdnik, Peter Podvršnik, Jožica Pečovnik, Frančišek Špes, Franci Turk, Franc Ačko, Jože 

Fifer, Anton Motaln, Miran Furek, Robert Kampl, Jože Črešnar, Branko Ambrožič, Marijan 

Zaviršek, Franc Pahič, Franc Višič, Alojz Gosnik, Branko Hojnik, Dušan Goričan, Božo Veber, 

Robert Grum, Miran Juhart, Jože Brglez, Boštjan Vehovar, Matjaž Leskovar, Vinko Kunej, 

Vlado Kolar, Franci Stopar, Alojz Kocijančič, Boštjan Plajh, Boris Ramšak in  Ksenija 

Pristovnik. 

 

 
AD 1   

Prisotne je pozdravil predsednik Alojz Kocijančič in otvoril 14. sejo Upravnega odbora in 

Poveljstva GZ Slovenska Bistrica 

 

Sklep št.1 

Potrdila se je sklepčnost 14. seje Upravnega odbora in Poveljstva GZ Slovenska Bistrica. 

 

Predlagani dnevni red 14. seje UO in POVELJSTVA GZ Slovenska Bistrica: 

 

1. OTVORITEV IN POZDRAV 

2.  POTRDITEV ZAPISNIKA 13. SEJE UPRAVNEGA ODBORA IN 

POVELJSTVA 

3. POROČILO O PROSTORIH GZ SLOVENSKA BISTRICA 

4. TEKMOVANJE GZ SLOVENSKA BISTRICA 

5. TEKOČE ZADEVE 

6. PREDLOGI IN POBUDE 

 

Dnevni red se da v potrditev. 

 

Sklep št.2: 

Z dvigom rok se soglasno potrdi dnevni red 14. seje UO in Poveljstva GZ. 

 

AD2  

Pregled in potrditev zapisnika 13. seje UO in Poveljstva GZ Slovenska Bistrica 

 

 

Sklep št3:  

Z dvigom rok se soglasno potrdi zapisnik  13. seje UO in Poveljstva 

 

 AD 3  

Frančišek Špes je intenzivno iskal možne prostore za delovanje GZ. Našel je prostor v 

Slovenski Bistrici na Mariborski cesti 3 in 5. Najprej sva si prostore sama ogledala. Za 

ogled z ostalimi člani GZ smo se dogovorili za ogled z lastnikom Antonom Pogorevcem 

dne 11.4.2017 ob 19.00 uri. 

Ogleda so se udeležili: Hojnik Branko, Kunej Vinko, Podvršnik Peter, Berdnik Jože, 

Špes Frančišek, Goričan Dušan, Berdnik Vlado, Višič Franc, Slatenšek Mirko, Slatenšek 
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Drejc, Pristovnik Ksenija in Kocijančič Alojz. 

Iz društev: Makole, Tinje, Zg. Bistrica, Šmartno, Oplotnica, Poljčane, Videž in 

predstavniki GZ. 

Manjkali so iz: Zg. Polskave, Laporja, Keblja, Sp. Polskave, Slov. Bistrice, Impola in 

Pragerskega. 

Točka se je dala v razpravo: 

Frančišek Špes: prostore, ki smo si jih ogledali obsegajo 60 m2. so v 4 gradbeni fazi z 

elektriko, telefonom. Prostori se dajo uredit v dva dela, en del v garažo, drugi del pa v 

pisarno, en prostor bi lahko bil prostor za arhiv in  WC. Ker ni uradnega dostopa do garaže, se 

lahko uredijo prostori samo za pisarno oz. sejno sobo. Občina Slovenska Bistrica pa bi nam 

odstopila garažo pri mesnici Šteinfelser v Sl. Bistrici. Cena prostorov je 35.000 EUR + cca 

19.000 EUR za gradbena finalna dela. 

Branko Hojnik: Dostopa do prostorov oz. garažo ni možen, kar se je preverilo pri direktorici 

KZ Slovenska Bistrica. Iz zemljiško knjižnega izpiska izhaja, da objekt nima služnostne 

pravice do objekta. Lastnik je KZ Slovenska Bistrica. Dostop je možen samo peš.  Pogovor je 

tekel tudi z županom Občine Slovenska Bistrica glede uporabe garaže pri mesnici Šteinfelser. 

Branko Ambrožič: o nakupu prostorov se ne moremo pogovarjati brez garaže. Za nakup 

predmetnih prostorov je proti. 

Jože Črešnar: potrebno je stopit  k županu občine, sigurno so v Slovenski Bistrici kakšni 

prostori z uradnim dostopom do garaže in da je zraven tudi pisarna. Očitno ni dovolj velikega 

zanimanja na GZ za nakup takšnih prostorov.  Predlog: prostori v bivši trgovini Zarja v 

Slovenski Bistrici. 

Branko Hojnik: sodelavka na Občini Slovenska Bistrica, ki dela na področju praznih 

prostorov, je povedala, da trenutno v Slovenski Bistrici ni takšnih prostorov. 

Franc Ačko: na GZ oz predsednik ne pokaže dovolj velikega interesa glede prostorov za GZ. 

Premalo se angažira  in dogovarja z županom občine. Z županom je nujno vzpostaviti stik in 

mu ponovno povedati, da GZ sodi v Slovensko Bistrico ne izven. 

Alojz Kocijančič: pri županu sem bil že nekajkrat. Tudi Branko Hojnik je bil pri njem. Bomo 

pa z županom stopili ponovno v stik, na sestanek bo šel še Jože Črešnar in Franc Ačko. 

Franc Turk: k županu naj gre že imenovana komisija za prostore. 

Peter Podvršnik: Prostori niso slabi, je pa težava z dostopom-dovozom, kar ni primerno za 

GZ. Naj se iskanje prostorov išče naprej. 

Vlado Brdnik: V centru Slovenske Bistrice ni mogoče, da bi našli prostore z vsemi zahtevami 

(pisarna+garaža z uradnim dovozom). Prostore, katere smo si ogledali niso slabi. 

Mirko Slatenšek: Prostori niso slabi, uradnega dovoza nikakor ne bo. Zato je cena temu 

primerna. O teh prostorih nehajmo razmišljati, potrebno je iskati drugo varianto. 

Robert Kampl: Laporje  ne meče GZ iz prostorov. Potrebno je iskati prostore naprej. Predlog: 

bivša veterinarska postaja v Sl.  Bistrici bi bila zelo zanimiva, saj ima kar velik parkirni 

prostor pred stavbo. Naj se preveri, če je na prodaj. 

Miran Juhart: Vrat na nos iskat je nesmiselno. Za veterinarsko postajo ne vem če bi bila 

primerna, glede na razporeditev prostorov. 

Jože Brglez: GZ prostore ima, Laporje  ne pritiska z izselitvijo. Glede predmetnih prostorov 

pa so pomisleki. GZ naj išče prostore naprej, predvsem z dostopom z garažo. 

Matjaž Leskovar: pridružuje se že vsemu izrečenemu, ni zainteresiran za lokacijo v Slovenski 

Bistrici. Predlog: prostori v stari Steklarni – v stečaju.  

Vinko Kunej: izkušnja iz Slovenske Bistrice nas ni dovolj izučila. Papirji morajo biti 

predhodno uradno urejeni. 

Boris Ramšak:  v tem mandatu, ki se počasi izteka, bi bilo pošteno, da bi uredili prostore za 

GZ. V letu 2018 bodo prišli novi ljudje, ne puščajmo neizvedenih del - ciljev. Na vse 

predstavljeno glede predmetnih prostorov ni zainteresiran, župan pa naj pomaga pri iskanju 
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prostorov za GZ. GZ ne potrebuje tako velikih prostorov, sestanki se selijo iz društva v 

društvo. Bo pa verjetno težko zadovoljiti našim kriterijem glede velikosti- uradni dostop do 

garaže- vse v enem. 

Dušan Goričan: poiščejo se naj tri različne variante upoštevajoč naše zahteve. Mogoče bi bilo 

dobro, da bi vključili agencijo in župana pri iskanju  prostorov. 

Frančišek Špes: bil sem tudi na agenciji, v zadnjih treh mesecih ni bilo nobene zanimive 

ponudbe. V najemne prostore GZ ne bo šla, za nakup pa ni prostorov. 

Franc Višič: GZ ne potrebuje 60 m2, seje se selijo po društvih. Prostori so lahko manjši.  

Prisotni so prejeli 

Sklep št.4 

GZ ne bo kupila predmetnih prostorov. Iskanje prostorov se nadaljuje. Stopi se v 

kontakt z županom Občine Slovenska Bistrica. 

 

AD4 

Tekmovanje GZ Slovenska Bistrica 

 Tekmovanje bo potekalo 24. 9. 2017  na asvaltni podlagi pri AHA EMMI d.o.o. v 

Slovenski Bistrici. Organizator tekmovanja bo PGD Zgornja Polskava. Izvajala se bo  

Hacetova vaja (mokra vaja, teoretični testi) 

 8.10.2017 bo regijsko tekmovanje 

 23.4.2017 je bila GZ organizator izbirnega tekmovanja za olimpijado. Na olimpijado 

odpotuje kar 5 društev iz GZ Slovenske Bistrice (člani A-Tinje, Oplotnica, članice A-

Šmartno na Pohorju, člani B- Šmartno na Pohorju, Kebelj) 

 od 8.6. do 10.6. 2017 vabljeni na Bogatajeve dneve v Mursko Soboto 

 17.6. 2017 je organizirana kolesarska dirka po Sloveniji. Del trase poteka mimo Slovenske 

Bistrice. Potrebni so gasilci iz društev za varovanje proge. Poveljnik Franc Stopar je 

razdelil seznam potrebnih gasilcev po društvih  

 na spletni strani GZ je objavljen tečaj za sodnike GŠPD 

 v pisarni GZ sta dva dihalna aparata. Prisotni se dogovore, da dihalni aparat dobi PGD 

Poljčane in PGD Spodnja Polskava. 

Lavra Slatenšek: gasilskega orientacijskega tekmovanje se bodo udeležili PGD Laporje in 

PGD Kebelj. Tekmuje se v trojici. GZ je priključena k gasilskemu tekmovanju za mladino v 

sodelovanju drugih zvez. Leta 2018 bo GZ Slovenska Bistrica organizator tekmovanje 

gasilske mladine v sodelovanju drugih zvez. 

 

AD5 

V Ormožu so 27.5.2017 uradno odprli 1. vadbeni poligon v Sloveniji za gasilce podravske 

regije.  Poligon ocenjujejo na 600.000 EUR Na prireditvi so prikazali vse delovne točke. 

Škoda, da ni bilo večje udeležbe iz GZ Slovenska Bistrica. 

 

Na prejšnji sejo je bil sprejet sklep, da se v jesenskem času izvede ekskurzija. Pridobilo se je 

šest različnih ponudb (Agencija Sajko, Pohorje tours in Sonček). 

Prisotni so prejeli 

Sklep št.5 

Izlet se izvede 30. 9. 2017.Izbrala se je ponudba Agencije Sajko- ogled Svetih višarij in 

mangartski jezeri. Dodatna navodila bodo objavljena pred izletom na spletni strani GZ. 

 

Lavra Slatenšek: izvedlo se bo letovanje mladine od 27.8. do 30.8.2017 na Debelem rtiču. 

Cena na dan je cca 25 EUR po osebi. Glede prevoza še ni dokončno dorečeno. Podrobnejše 

informacije sledijo naknadno. Stroške bo potrebno poravnati pred letovanjem, povratna 
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sredstva pa se dobijo v letu 2018, saj smo prijavljeni na razpis glede sofinanciranja za 

letovanje mladine s strani GZS. 

Robert Kampl je povabil vse prisotne na slavnostno akademijo ob 130. obletnici ustanovitve 

PGD Spodnja Polskava, ki bo 16.6. in 17.6.2017. Podrobnosti so v razdeljenih vabilih. 

Jože Brdnik je povabil na 30 obletnico ustanovitve PGD Tinje, ki bo 22.7.2017 

Tudi Miran Juhart je povabil vse na veselico, ki bo 19.8.2017, organizator PGD Slovenska 

Bistrica. 

V začetku septembra bo PGD Zgornja Bistrica izvedla krst novega vozila. 

 

Ker prisotni člani niso imeli več predlogov in pobud, je predsednik zaključil sejo. 

 

 

Naslednja seja UO in Poveljstva GZ bo v PGD  Pragersko. 

 

 

Seja se je zaključila ob 19:10 uri. 

 

 

 

Zapisala tajnica GZ Slovenska Bistrica:    Predsednik GZ Slovenska Bistrica: 

Ksenija Pristovnik      Alojz Kocijančič  

 


